
 

 

 

Motie Hoogspanningsverbindingen ondergronds 

De gemeenteraad van Papendrecht in openbare vergadering bijeen op 07 juli 2022, 

Constaterende dat:  

 onze fractie het ondergronds brengen van de hoogspanningsverbindingen op het grondgebied 
van de gemeente van belang vindt en daarvoor ook heeft gepleit; 

Overwegende dat: 

 het ondergronds brengen van de hoogspanningsverbindingen niet alleen minder 
horizonvervuiling betekent, maar ook meer veiligheid en waarschijnlijk minder straling voor de 
direct omwonenden; 

Van mening zijnde dat: 

 het belangrijk is om kansen te benutten, te denken valt aan een samenwerking met stakeholders 
als TenneT en het Ministerie van Economische Zaken en Klimaat; 

Verzoekt het College: 

 onderzoek te doen naar het ondergronds brengen van de hoogspanningsverbindingen in 
Papendrecht; 

 en de gemeenteraad op de hoogte te houden van de ontwikkelingen in dit onderzoek; 

En gaat over tot de orde van de dag. 

De fractie van Onafhankelijk Papendrecht. 


